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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 

 

Tomko: 

Interpelácia na hokejbalové ihrisko. Povrch je tam dosť už poškodený. Vieme, že vláda nám 

to odklepla 15 tis. eura. V akom časovom intervale sa plánuje tá oprava povrchu a nadväzne 

na to korzo, ktoré tam bolo na sedenie bolo odstránene. Bude tam ešte nejaké sedenie, alebo 

už ostane to v takom stave v akom to je? A ešte by som sa chcel spýtať na osvetlenie tohto 

hokejbalového ihriska, či je možnosť ho osvetliť tak, ako ihrisko s umelou trávou? 
 

 

PhDr. Čižmár: 

Samotný povrch a korzo, bude riešené postupne na základe pridelenia dotácie, táto dotácia je 

účelová. Tak, ako si spomenul pán poslanec, je určená práve na novú povrchovú vrstvu, ktorá 

má umožniť to, aby sa súťažné zápasy hokejbalistov mohli hrávať tu v Trebišove a aby 

nemuseli vyhľadávať hraciu plochu mimo mesta. 

Čo sa týka korza, tá demontáž a úprava prostredia bola realizovaná aj s vedomím 

hokejbalistov. Korzo, ktoré je na západnej strane ostáva naďalej k dispozícii, bude postupne 

opravované. Tá úprava prostredia, alebo resp. tej plochy, ktorá obopína hokejbalové ihrisko, 

bude riešená terénnymi úpravami. Čo sa týka lavičiek ako takých, resp. striedačiek, tie ostanú 

zachované, len budú zrejme opravené do podoby, ktorú vyžaduje súťažný zápas. Osvetlenie 

hokejbalového ihriska bolo doteraz riešené tak, ako máš možnosť ho vidieť aj dnes. To 

osvetlenie tam je ak si dobre pamätám ešte z čias pôsobenia hádzanárskeho klubu, keď ho 

využívalo aj v podvečerný čas. Robili sa nejaké opravy, realizovali ich technické služby, 

hlavne kvôli tomu, aby bolo funkčné. Ak bude potrebné, ak bude takáto požiadavka, 

nevyhnutná požiadavka zo strany hokejbalového klubu, tak budeme potom musieť riešiť aj 

možno viac dimenzované s väčšou silou to osvetlenie, aby sa dalo používať, alebo aby bolo 

k dispozícii aj na večerný čas. 
 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


